
 

 

SPORTPLATFORM 

STEENBERGEN                                           Aan: wethouder M. Termeer       

                                                                                       c.c. Commissie Mens en Maatschappij.                                                                                                                                        

                                                                                       Steenbergen, 20-02-2014 

 

 

Geachte mevrouw Termeer, 

 

Tijdens de laatste vergadering van het sportplatform hebben wij ons nogmaals verdiept in de 

door u opgestelde “startnotitie privatisering”.  Hierbij zijn wij tot de conclusie gekomen dat 

ons bericht van 30 januari aan de commissie Mens en Maatschappij wellicht toch wat te 

voorbarig tot stand is gekomen. 

Wij laten u hierbij dan ook weten dat wij ons alsnog met uw startnotitie kunnen instemmen. 

Graag zouden wij na 19 maart een verder gesprek met u of uw opvolger willen hebben over 

de toekomstige taak en positie van ons platform. 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Rien de Vos 

Voorzitter . 

 


